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PROTOKÓŁ 

XXXI  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 15 lutego 2022r. 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 

„Otwieram XXXI Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 15 lutego 2022 r.” 

Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele. Panią Skarbnik 

Powiatu, Sekretarza Powiatu. Witam wszystkich pozostałych uczestników sesji. Sesję ze 

względu na utrzymującą się  pandemię  koronowirusa,  odbywamy  ze względów 

bezpieczeństwa w formie wyjazdowej. 

O protokołowanie sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń-Samołyk 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  sesji.  W sesji uczestniczy 16 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu 

może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 

PORZĄDEK OBRAD : 

 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

   4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku. 

   5.Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

   6. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja. 

   7. Interpelacje Radnych. 

   8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) w sprawie delegowania radnych Powiatu Tarnobrzeskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa  

i Porządku Powiatu Tarnobrzeskiego. 

b) w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych  dla radnych Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2023. 

d) w sprawie zmiany uchwały NR XXX/241/2022 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

lata 2022 – 2031. 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 rok. 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 

na parkingach strzeżonych oraz wysokość kosztów powstałych w związku z usuwaniem 

pojazdów. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady odczytuje pismo od Zarządu Powiatu. 
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                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego wnosi o  zmianę porządku obrad  XXXI Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego 

1. W punkcie „8” Podjęcie uchwał w sprawach: 

c) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2023 

z autopoprawką. 

e) w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 rok z autopoprawką. 

 

Przegłosowano przedstawiony porządek obrad. 

Kto „za”16 radnych. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy  

są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”16. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 

   p. 4.  Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2021 roku.- 

radni otrzymali do wiadomości 

 

   p.5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu – radni otrzymali do wiadomości             

 

p.  6. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

 W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu 5 stycznia   2022 r.  br. Zarząd Powiatu, 

odbył łącznie z dzisiejszym 4  posiedzenia  

Podczas posiedzenia w dniu  10 stycznia  br: 

Na wniosek SP Z ZOZ w Nowej Dębie, na podstawie  upoważnienia jakim dysponuje Zarząd 

Powiatu, podjęto  uchwalę w sprawie udzielenia pożyczki  z budżetu Powiatu dla Szpitala 

Powiatowego w wys. 1 mln. złotych. Spłata pożyczki nastąpi w terminie do 15 października 

2022 r.  

Upoważniono  dyrektora Zespołu Szkół  w Gorzycach   i Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie                           

do  podpisania i realizacji umowy  o współpracy partnerskiej w ramach  projektu „Szkolny Klub 

Sportowy” na terenie  województwa podkarpackiego.  
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31 stycznia  br 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 r. 

Po uzyskaniu opinii nauczycielskich związków zawodowych podjęto uchwałę w 

sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Przekazano do ZS w Gorzycach składniki mienia otrzymane nieodpłatnie z Sądu 

Okręgowego w Tarnobrzegu. 

Podczas posiedzenia w dniu 7 lutego  2022 r. przyjęto projekty uchwał Rady Powiatu 

skierowane pod obrady dzisiejszej  Sesji.                                         

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu  przyjęto autopoprawki do projektu uchwały budżetowej 

Powiatu na 2022 r.  i projekt uchwały   w sprawie zaciągnięcia  zobowiązania na 2023 r. 

Ponadto podjęto uchwałę o  ogłoszeniu konkursy ofert   w ramach współpracy Powiatu                        

z organizacjami pozarządowymi. 

Zadania inwestycyjne  

 
1. „Modernizacja infrastruktury drogowej Powiatu Tarnobrzeskiego”  

 (Rozbudowa drogi powiatowej łączącej drogę  krajową nr 9  z miejscowością  Dąbrowica 

Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1132R ul.  Borowa w Nowej Dębie ) 

 

Dnia 20.01.2022 r. podpisano umowę z Wykonawcą zadania - Konsorcjum firm: Lider 

Konsorcjum: PBI Infrastruktura S.A.; 23-200 Kraśnik, ul. Kolejowa 10E, Partner Konsorcjum: 

PBI WMB Sp. z o.o.; 27-600 Sandomierz, ul. Błonie 8 na kwotę 8 958 661,56 zł z terminem 

wykonania – I etap do 15.11.2022, II etap do 12.09.2023 r.  

Powiat Tarnobrzeski uzyskał Promesę w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych w kwocie 8 510 728,00 zł, tj. 95 % dofinasowania. 

 

2. „Przebudowa  dróg powiatowych: Nr 1128R ul. Jana Pawła  w Nowej Dębie,                  

Nr 1117R w miejscowości Ślęzaki ,Nr 1118R w miejscowości Wola Baranowska, 

Nr 1090R w miejscowości Sokolniki w zakresie budowy przejść dla pieszych”     

Wartość zadania po przetargu  675 261,62 zł 

Dnia 28.01.2022 r. przekazano plac budowy Wykonawcy zadań:  DROMECH Oznakowanie 

Dróg Łopucka Płaza Sp. Jawna ; 27-400 Nisko; ul. Nowa 99 z terminem wykonania zadania do 

dn. 22.08.2022 r. 

Dnia 25.01.2022 r. podpisano umowę o pełnienie nadzoru inwestorskiego z  Wojciechem 

Rynduchem, prowadzącym działalność pn. dobry PROJEKT mgr inż. Wojciech Rynduch;  

Sokolniki;  za kwotę 16 000,00 zł 

Tablice promocyjne wykona przedsiębiorstwo :  DROMECH Oznakowanie Dróg Łopucka 

Płaza Sp. Jawna ;  Nisko;  na kwotę 4 647,00 zł. W tym zadaniu jest 5 przejść. 

3.  „Przebudowa  dróg powiatowych:  Nr 1117R w miejscowości Rozalin i Skopanie 

Nr    1190R   w miejscowości Zabrnie, Nr 1030R w miejscowości Grębów w zakresie 

budowy przejść dla pieszych” 

Wartość zadania po przetargu 497 292, 26 zł. W tym zadaniu są  4 przejścia. 
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Dnia 28.01.2022 r. przekazano plac budowy Wykonawcy zadań:  DROMECH Oznakowanie 

Dróg Łopucka Płaza Sp. Jawna ;  Nisko;   z terminem wykonania zadania do dn. 22.08.2022 r. 

Dnia 25.01.2022 r. podpisano umowę o pełnienie nadzoru inwestorskiego z Benitą Kotulską , 

prowadzącą działalność gospodarczą pn. Usługi Projektowo – Budowlane PRO-DRÓG Benita 

Kotulska za kwotę 16 113,00 zł 

Tablice promocyjne wykona przedsiębiorstwo :  DROMECH Oznakowanie Dróg Łopucka 

Płaza Sp. Jawna ;  Nisko;  na kwotę 3 739,20 zł 

Zadania realizowane w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  na zadania dot. poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych w ciągu dróg 

gminnych i powiatowych. 

4. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola 

Baranowska na odcinku od skrzyżowania z drogą gminną oznaczoną nr ewid. 1227 

obręb Kaczaki do istniejącego chodnika w miejscowości Ślęzaki wraz                                         

z przebudową mostu JNI 01013882 na rzece Trześniówka” 

Dnia 10.02.2022 r. wszczęto kolejną procedurę ogłoszenia o zamówieniu na wykonanie 

dokumentacji projektowej dla ww. zadania. Poprzedni przetarg  Zarząd Powiatu unieważnił.  

Wpłynęła 1 oferta na kwotę 190 000 zł  przy  zabezpieczonej w budżecie kwocie 70 000 zł. 

5. „Renowacja mostku w zespole pałacowym w Grębowie” 

Dnia 25.01.2022 r. w związku z ogłoszonym przez Zarząd Województwa Podkarpackiego 

naborem wniosków o dotacje na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze województwa 

podkarpackiego na rok 2022r., Powiat Tarnobrzeski złożył wniosek na ww. zadanie. 

Szacunkowa wartość zadania wynosi 90 358,25 zł, wnioskowana kwota dotacji możliwa do 

uzyskania  z budżetu Województwa Podkarpackiego wynosi 44 275,00 zł. 

6. W trakcie realizacji jest  zadanie pn. „Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej 

Nr 1127R ul. Szypowskiego w Nowej Dębie”.  I etap zadania odebrano 20 grudnia ubr. Po 

przerwie zimowej rozpocznie się drugi etap zadania, który obejmuje roboty wykończeniowe 

i oświetleniowe. Termin wykonania  II etapu -  06.05.2022 r. 

 

Podziękowanie z rąk przewodniczącej za realizowane inwestycje na terenie Powiatu  i za 

podpisanie umowy na dofinansowane inwestycji w 95% z  Programu Rządowego 

Funduszu „Polski Ład”. 

 

p.7. Interpelacja radnych –   Interpelację złożyła. K. Kozieja 

 

   W odpowiedzi na   interpelację z dnia 18 stycznia 2022 r. (data wpływu 28 -01 – 2022 r)              

w  sprawie udzielenia pomocy na zakup  ławek do  Kościoła Parafialnego p.w. Św. Wojciecha 

w Grębowie w  trybie § 11  Statutu Powiatu Tarnobrzeskiego informuję: 

1. Z wnioskiem o doposażenie  Kościoła    w 10 szt.  ławek dla wiernych uczestniczących 

w nabożeństwach w miejsce 60 szt. ławek zużytych i zniszczonych przez korniki 

wystąpiło Stowarzyszenie Remontu Kościoła Parafialnego pw. Św. Wojciecha                            

w Grębowie, ul Piaski 122, 39 – 410 Grębów. 

2.  Wniosek rozpatrzono i zrealizowano w trybie stosowanym od lat  
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 w Starostwie Powiatowym  przy rozpatrywaniu wniosków   dotyczących wsparcia 

finansowego na ich realizację.   

3.  Zakup   ławek  wyniósł 17 750 zł .  ( Dz. 750,  § 4210 ) .    

 

Głos zabiera Andrzej Kołodziej –interpelacja ustna w imieniu mieszkańców w sprawie 

przygotowania przejść dla pieszych tzw. mostków niszczonych każdorazowo podczas sezonu 

koszenia, ich uregulowanie wzdłuż chodnika na trasie Tarnowska Wola- Rozalin w rejonie 

Szkoły Podstawowej aż do przystanku autobusowego. 

 

p.8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie delegowania radnych Powiatu Tarnobrzeskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

 W związku z upływem 3 letniej kadencji dotychczasowych radnych wskazanych przez Radę 

Powiatu do udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa zachodzi konieczność powołania 

przedstawicieli Komisji na kolejną kadencję.  Kandydaci  K. Rusin i M. Ożga wyrazili zgodę 

na udział w Komisji. 

 

Głosujemy  uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

b) w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych  dla radnych Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

Konieczność dokonania zmiany w przyjętej uchwale dotyczącej  ustalenia wysokości i zasad 

wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  dla radnych Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego wynika ze stanowiska organu nadzoru- Wojewody Podkarpackiego. Zarówno 

w doktrynie prawa jak i orzecznictwie sadow administracyjnych przyjęto, że dieta radnego, 

stanowi jedynie rekompensatę utraconych przez radnego korzyści i nie posiada charakteru 

świadczenia pracowniczego. Wojewoda zakwestionował brak w uchwale Rady powiatu 

regulacji dotyczącej długotrwałego braku aktywności radnego, np. z powodu stanu zdrowia lub 

długotrwałego wyjazdu poza teren Powiatu. Przedkładana zmiana uchwały w ocenie Zarządu 

Powiatu spełnia zastrzeżenia organu nadzoru. 

 Głos  zabiera radna K. Kozieja- czy nieobecności mogą być usprawiedliwione – odpowiedź 

brzmi,. nie- żadne. 

Głos zabiera P. Bartoszek- jak sytuacja z uchwałami w sprawie diet wygląda w innych 

gminach, urzędach miast, powiatach- odpowiedź brzmi- sytuacja uchwał była podobna w 

innych urzędach w związku z działaniami interpretacji Wojewody, dieta radnych nie jest 

wynagrodzeniem tylko rekompensatą,  

Glos zabiera D. Szewc – pytanie w sprawie nieobecności w przypadku choroby- odpowiedź 

brzmi – , obecność nieusprawiedliwiona, dieta nie przysługuje 

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 
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Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 12 głosów. 

Kto „przeciw”1. 

Kto się „wstrzymał” 3 

Głosowało 12 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

c ) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego sfinansowania zadań w roku 2023. 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

 

Treść §1 dotyczy podjętego w dniu 25 listopada 2021r  w formie uchwały Rady Powiatu, 

zobowiązania na kwotę 225 tyś zł. Aktualnie proponuje się zwiększenie tej kwoty o 65 tyś zł. 

Do kwoty 290 tyś zł z przeznaczeniem na sfinansowanie nadzoru inwestorskiego inwestycji 

polegającej na budowie drogi powiatowej łączącej drogę krajowa nr 9 z miejscowością 

Dąbrowica. Płatność za nadzór inwestorski przewidziana jest w cyklu 2 letnim 50% w 2022 rok  

i 50% w 2023 roku. Zobowiązanie zostaje wpisane do projektu przekładanej uchwały.  

Pozostałe zadania przewidywane są do realizacji po uzyskaniu dofinansowania w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład Programu Inwestycji Strategicznych edycja Nr II i 

Rządowego Funduszu Polski Ład Programu Inwestycji Strategicznych  edycja  NR III PGR. 

Zadania wykazane w pkt projektu uchwały pod pozycją  nr 2 i 3 są dofinansowane do wysokości 

95% kosztów kwalifikowanych, zadanie nr 4 jest dofinasowane do wysokości 85% kosztów 

kwalifikowanych zadania 5 i 6 są dofinansowane do wysokości 98% kosztów 

kwalifikowanych. 

 

Głos zabiera K. Kozieja w sprawie kierowania środków odnośnie proporcjonalności na 

poszczególne gminy. Gmina Grębów z tych środków otrzymuje najmniej. Zdaniem radnej 

zadania te nie są dzielone proporcjonalnie, tak jak w stosunku co do innych gmin,  np. Nowa 

Dęba czy Gorzyce. 

Glos zabiera Przewodnicząca w sprawie realizowanych inwestycji, nie można porównywać w 

ten sposób zadań ,  bo w każdej Gminy są inwestycje ważne. 

Głos zabiera M. Ożga. w sprawie składania wniosków na realizowane inwestycje, o podziale 

środków, przygotowania dokumentacji i rozłożenia inwestycji na poszczególne etapy.  

Głos zabiera  Starosta J. Sudoł - w sprawie inwestycji w poszczególnych jednostkach o 

sposobie ich realizacji i zrealizowania np. ZS nr 2 Nowa Dęba- hala sportowa- dach do 

remontu,. ZS w Gorzycach- hala sportowa odremontowana. 

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 13 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”3 

Głosowało 13 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

d) w sprawie zmiany uchwały NR XXX/241/2022 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

lata 2022 – 2031. 

Proszę Panią Skarbnik o  przedstawienie projektu uchwały. 
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W załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej dokonano zmian w planie dochodów 

według poszczególnych źródeł i wydatków w podziale na wydatki bieżące, majątkowe.  

Plan dochodów uległ zwiększeniu o kwotę                      703.217 zł 

z tego: 

 dochody bieżące zostały zwiększone o kwotę          603.217 zł 

 dochody majątkowe zostały zwiększone o kwotę         100.000 zł 

 

Planowane wydatki zostały zwiększone o kwotę ogółem       1.403.952 zł 

z tego: 

 wydatki bieżące zostały zwiększone o kwotę ogółem          803.217 zł 

 wydatki majątkowe zostały zwiększone o kwotę         600.735 zł 

 

W wyniku wprowadzonych zmian uległy zmianie dane dotyczące: 

1. wyniku budżetu poprzez zwiększenie deficytu budżetu o kwotę       700.735 zł 

2. przychodów budżetu poprzez ich zwiększenie o kwotę        700.735 zł 

z tytułu: wolnych  środków na rachunku bankowym 604.000 zł oraz  

z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym  

(Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych) - 96.735 zł 

3. plan dochodów i wydatków związanych z realizacją przedsięwzięć.  

 

W Zał. Nr 2 do projektu uchwały zwiększono plan wydatków na 2022 rok na projekt 

„Podkarpacka Akademia Motoryzacji - Innowacyjne Szkolnictwo Zawodowe II” o kwotę 

316.889 zł.  

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2022 rok z 

autopoprawką. 

 

Proszę Panią Skarbnik o  przedstawienie projektu uchwały. 

 

W autopoprawce do projektu uchwały budżetowej na 2022 rok zaproponowano przesunięcia w 

planie wydatków polegające na: 

1. zmniejszenie planu na zadanie „Przebudowa dróg powiatowych: Nr 1117 R  

w miejscowościach Rozalin i Skopanie, Nr 1090 R w miejscowości Zabrnie  

i nr 1030 R w miejscowości Grębów w zakresie budowy przejść dla pieszych” o kwotę    

60.000 zł 

2. zwiększenie planu wydatków o kwotę ogółem           60.000 zł 

w działach: 

 dz. 600 - Transport i łączność, na zadanie: 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030 R relacji Grębów - Stany w  
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miejscowościach Grębów i Krawce” o kwotę             

10.000 zł 

 dz. 801 - Oświata i wychowanie, ogółem o kwotę             

40.000 zł 

na zadania: 

 „Przebudowa dachu budynku hali sportowej przy Zespole Szkół Nr 2  

w Nowej Dębie” o kwotę            20.000 zł 

 „Przebudowa placu apelowego oraz ciągów komunikacyjnych na terenie 

Zespołu Szkół w Gorzycach” o kwotę         

10.000 zł 

 „Przebudowa placu apelowego wraz z odwodnieniem i oświetleniem  

na terenie Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie” o kwotę            

10.000 zł 

 

 dz. 854 - Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdz. 85403 o kwotę           

10.000 zł 

na zadanie: „Przebudowa łazienek i instalacji wodno - kanalizacyjnej w budynku 

internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Grębowie”  

 

Ponadto proponuje się ustalenie maksymalnej wysokości poręczeń w wysokości 2.000.000 zł.  

 

Głos zabrała K Kozieja w sprawie podziału środków w poszczególnych działach.  

Głos zabrał  Starosta J. Sudoł  dopowiadając radnej w sprawie podziału i realizacji inwestycji 

w kwocie ok. 2 mln zł  na drogę w m. Wydrza.  

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokość kosztów powstałych w 

związku z usuwaniem pojazdów. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997r. – Prawo o ruchu drogowym (tekst 

jednolity Dz.U. z 2021 r., poz. 450 z późn. zm.) Rada Powiatu ustala  w drodze uchwały 

wysokość opłat za usuwanie pojazdów z dróg i przechowywanie ich na parkingach strzeżonych 

oraz określa wysokość kosztów, o których mowa w art 130a ust. 2a ustawy Prawo o ruchu 

drogowym. 

 Ustawodawca w art. 130a ust. 6a przedmiotowej ustawy określił maksymalną wysokość 

stawek kwotowych opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów. Z kolei w myśl art. 130a 

ust. 6b, 6c oraz 6d tejże ustawy przedmiotowe stawki opłat ulegają  zmianie  w stopniu 

odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych. Maksymalne stawki 
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opłat za w/w czynności, ogłasza w drodze obwieszczenia w Dzienniku Urzędowym 

Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” minister właściwy do spraw finansów publicznych. 

 Stawki określone w niniejszej uchwale zostały  uaktualnione  w oparciu o stawki 

rynkowe za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym w naszym 

regionie.  

 W związku z powyższym istnieje potrzeba podjęcia stosownej uchwały.  

 Zgodnie z art. 130a ust. 6e ustawy – Prawo o ruchu drogowym przedmiotowe opłaty 

stanowią w całości dochód własny Powiatu. 

 

O przedstawienie opinii proszę  Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pana  Marka Ziębę. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 

9.Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

 

 Głos zabrał p. Bartoszek- podziękowanie w sprawie realizacji projektu-odremontowania hali 

sportowej w Zespole Szkół w Gorzycach. Radny porusza sprawę problemu utrzymanie dróg, 

rowów,  zieleni w sezonie wiosenno-letnio-jesiennym, aby zainwestować w usprzętowienie i 

utrzymanie dróg w odpowiednim standardzie. Sprawa Ukrainy- przedsięwzięcia w sprawie 

dzieci ukraińskich które są mieszkańcami gminy Gorzyce, długoletnia współpraca z powiatem 

czortkowskim. Czy i jakie działania są podejmowane w tej kwestii, chodzi o problemy 

uchodźców, czy rezerwy są zabezpieczone na tę okoliczność.  

Glos zbiera Starosta J. Sudoł .Informując o problemach w Zarządzie Dróg w związku z 

sytuacja epidemiologiczna, brakiem kadrowym. Będą prowadzone rozmowy w sprawie 

realizacji zadań i rozwiązywane będą na bieżąco. Współpraca z powiatem czortkowskim 

została na chwile obecna zawieszona ze względu na sytuacje epidemiologiczną. Bliższe 

relacje są powiatem stanisławowskim. Starostwa odpowiada, że w przypadku zagrożenia, 

powiat będzie starał się pomóc. 

Głos zabiera T. Zieliński – w sprawie filii wydziału komunikacji. Starosta odpowiada, że na 

chwilę obecną  nikt rozmów nie prowadził w tej kwestii, oprócz złożonej petycji przez 

Stowarzyszenie Przyjazny Samorząd. Informuje, że żadna filia nie została utworzona na 

terenie województwa podkarpackiego. Wydział komunikacji w budynku starostwa, działa 

sprawnie, bez komplikacji, interesanci załatwiani są na bieżąco. Starosta  poprosił o 

zaangażowanie radnego bardziej w kwestie szpitala, niż w filię wydziału komunikacji. . Radni 

z innych gmin zabierając głos m.in. Wicestarosta J. Rożek, K. Kozieja,  T. Rękas  nie wyrazili 

aprobaty na utworzenie filii wydziału komunikacji.  
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Dziękuję Panu Dyrektorowi Zespołu Szkół w Gorzycach i pracownikom szkoły za dołożenie 

maksimum starań  aby sesja mogła się odbyć  z zachowaniem  zasad bezpieczeństwa.  

Dziękuję za udział w sesji.   

 

10. Zamkniecie obrad sesji. 

 Przewodnicząca wypowiada słowa: Wobec wyczerpania porządku zamykam XXXI Sesję 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 15 lutego 2022 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


